
DRM.0012.3.13.2019

Protokol Nr 16/19 
(kadencja 2018-2023)

z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania Rady Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego w dniu 25 listopada 2019 roku, ktore odbylo si^ 

w siedzibie Urz^du Miasta przy Pasazu Rudowskiego 10, 
w godzinach od 13.00 do 13.30

Radni obecni na posiedzeniu:
1. Czechowska Krystyna - Przewodnicz^ca
2. Czajka Rafal
3. Dajcz Slawomir
4. Gajda Piotr (s)
5. Janik Lukasz
6. Made] Halina
7. Tera Monika
Radni nieobecni: Staszek Mariusz, Czubala Urszula, Stachaczyk Sergiusz 

Lista obecnosci w zal^czeniu do protokoiu.

W posiedzeniu uczestniczyli takze:
1. Bogdan Munik - Sekretarz Miasta
2. Wiesiawa Luczak - Skarbnik Miasta
3. Beata Rakoczy - kierownik Referatu Budzetu i Analiz Finansowych
4. Agnieszka Kosela - kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomosciami
5. Agata Wypych - Zarz^d Drog i Utrzymania Miasta
6. Malgorzata Majczyna - kierownik Biura Inwestycji i Remontow
7. Radoslaw Kaczmarek - Kierownik Referatu Edukacji
8. Elzbieta Sapinska - Prezes TBS

Porz^dek dzienny posiedzenia.

I. Stwierdzenie prawomocnosci posiedzenia.
Obradom przewodniczyla pani Krystyna Czechowska Przewodnicz^ca Komisji 

Budzetu, Finansow i Planowania.
Przewodniczcjca obrad stwierdzila, ze w chwili rozpocz^cia posiedzenia na sali jest 

obecnych 6 czlonkow Komisji, co stanowi quorum i obrady sq prawomocne.

II. Proponowany porzqdek dzienny posiedzenia:
1) Przyj^cie protokoiu z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 

28 pazdziemika 2019 r.;
2) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Piotrkowa Trybunalskiego;
3) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok;
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4) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wniesienia przez Miasto Piotrkow 
Trybunalski wkladu pieni^znego do Piotrkowskich Wodoci^gow i Kanalizacja Sp. z 
o.o. w Piotrkowie Trybunalskim;

5) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie Programu Wspolpracy Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego z organizacjami pozarz^dowymi oraz podmiotami, o ktorych mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o dzialalnosci pozytku publicznego 
i o wolontariacie, na rok 2020;

6) Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie zmiany Uchwaly Nr VI/76/19 Rady Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie okreslenia zadah 
i podzialu srodkow Pahstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i spolecznej osob niepelnosprawnych na 2019 rok;

7) Korespondencja kierowana do Komisji;
8) Sprawy rozne.

Przewodnicz^ca Komisji wprowadzila do porz^dku obrad w ramach autopoprawki w pkt 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta; w pkt 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz 
z autopoprawk^ Prezydenta Miasta; pkt 7. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie 
oplaty targowej; pkt 8. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia oplaty, 
oplaty dodatkowej, maksymalnej oplaty za wyzywienie oraz warunkow cz^sciowego 
zwolnienia od ponoszonych oplat za pobyt dziecka w Miejskim Zlobku Dziennym w 
Piotrkowie Trybunalskim.
Pozostale punkty porzgdku zmienily numeracy wedtug kolejnosci.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (6-0-3) Komisja przyj^la porz^dek obrad 
w nast^puj^cej wersji:

Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 
28 pazdziemika 2019 r.;
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta; 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz z 
autopoprawk^ Prezydenta Miasta;
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wniesienia przez Miasto Piotrkow 
Trybunalski wkladu pieni^znego do Piotrkowskich Wodoci^gow i Kanalizacja Sp. z 
o.o. w Piotrkowie Trybunalskim;
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie Programu Wspolpracy Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego z organizacjami pozarz^dowymi oraz podmiotami, o ktorych mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o dzialalnosci pozytku publicznego 
i o wolontariacie, na rok 2020;
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr VI/76/19 Rady Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie okreslenia zadah 
i podzialu srodkow Pahstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i spolecznej osob niepelnosprawnych na 2019 rok;
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie oplaty targowej;
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia oplaty, oplaty dodatkowej, 
maksymalnej oplaty za wyzywienie oraz warunkow cz^sciowego zwolnienia od 
ponoszonych oplat za pobyt dziecka w Miejskim Zlobku Dziennym w Piotrkowie 
Trybunalskim;

9) Korespondencja kierowana do Komisji;

1)

2)

3)

4)

5)

6)

7)
8)
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10) Sprawy rozne.
Punkt 1

Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania 
w dniu 28 pazdziernika 2019 r.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (6-0-3) Komisja przyj^la protokol z posiedzenia 
Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 28 pazdziernika 2019 r.
Opinia Nr 84/16/19

Punkt 2

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.

Pani Wieslawa Luczak Skarbnik Miasta: Poprawka, ktor^ Panstwu przediozylismy wynika 
z dwoch przeslanek. Pierwsza to wnioski rad osiedli o zmiany w ramach ich planow 
finansowych, poniewaz te plany dotycz^ przesuni^c pomi^dzy dzialami wymagaj^ stanowiska 
i zgody Panstwa radnych. Zawarlismy umow^ z Ministerstwem Sportu i Turystyki na 
dofinansowanie boiska wielofunkcyjnego do gier plazowych wraz z infrastruktur^ oraz biezni 
lekkoatletycznej przy Szkole Podstawowej nr 16 i wprowadzamy t? dotacj$ po stronie 
dochodow i wydatkow przy okazji rowniez zostawiamy srodki wlasne w kwocie 44.085,17 zl 
na zwi^kszenie budzetu w zwi^zku, z tym ze nie wszystkie wydatki s^ kwalifikowane tak jak 
to wczesnie bylo we wniosku - kwota dotacji, ktora zostala przyznana, nie b^dzie caikowicie 
wykorzystana, ale na razie musimy wprowadzic, tak jak zostala zawarta umowa. Nadwyzk^ 
tych srodkow, ktor^ otrzymamy w formie dotacji nad wydatkami na to zadanie, przekazujemy 
na rezerw$ inwestycyjnq i w wyniku tych zmian WPF nie ulegnie zmianie w zakresie 
glownych elementow bilansowych, mianowicie jesli chodzi o kwot$ zarowno zadluzenia, jak 
i przychodow i rozchodow, pozostaje bez zmian, zmienia si$ tylko kwota nowych wydatkow 
inwestycyjnych i rezerwy inwestycyjnej wlasnie z t$ zmiany, wprowadzamy do wykazu 
przedsi^wzi^c zadanie polegaj^ce na budowie oswietlenia ulicznego. Jest to zadanie zwi^zane 
z modemizacj^ boisk przy Szkole Podstawowej nr 11 i jednym z elementow tych projektow, 
ktore dotycz^ SP nr 11 jest rowniez lokalizacja trzech punktow swietlnych i aby moc zadanie 
rownolegle realizewac jest potrzeba wprowadzenia tego zadania do WPF. Zadanie bylo 
wczesniej jako jednoroczne, w roku 2020 kwota nie ulega zmianie. L^czna wartosc 200.000 zl 
z tego w 2019 roku 80.000 zl, a w 2020 roku 120.000 zl.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (6-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.
Opinia Nr 85/16/19

Punkt 3

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz 
z autopoprawkt} Prezydenta Miasta.
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Pan Sergiusz Stachaczyk: W ubiegiym roku na Komisji Budzetu, Finansow i Planowania 
rozmawialismy o kwocie, ktora miala bye zwi^kszona na odbior etemitu, czy to zostalo 
uwzgl^dnione?

Pan Adam Karzewnik Wiceprezydent Miasta poinformowal, ze w dalszym ci^gu b^dzie 
realizowany odbior etemitu, jest to zawarte w budzecie na 2020 rok.

W wyniku przeprowadzonego giosowania (6-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowaia projekt 
uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz z autopoprawk^ Prezydenta 
Miasta.
Opinia Nr 86/16/19

Punkt 4

Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie wniesienia przez Miasto Piotrkow 
Trybunalski wkiadu pieni^znego do Piotrkowskich Wodoci^gow i Kanalizacja Sp. z o.o. 
w Piotrkowie Trybunalskim.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaly. Pytan nie 
zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego giosowania (6-2-1) Komisja pozytywnie zaopiniowaia projekt 
uchwaly w sprawie wniesienia przez Miasto Piotrkow Trybunalski wkiadu pieni^znego do 
Piotrkowskich Wodoci^gow i Kanalizacja Sp. z o.o. w Piotrkowie Trybunalskim.
Opinia Nr 87/16/19

Punkt 5
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie Programu Wspolpracy Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego z organizaejami pozarz^dowymi oraz podmiotami, o ktorych mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o dzialalnosci pozytku publieznego 
i o wolontariacie, na rok 2020.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaly. Pytah nie 
zgloszono.
W wyniku przeprowadzonego giosowania (6-0-2) Komisja pozytywnie zaopiniowaia 
projekt
Trybunalskiego z organizaejami pozarz^dowymi oraz podmiotami, o ktorych mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o dzialalnosci pozytku publieznego 
i o wolontariacie, na rok 2020.
Opinia Nr 88/16/19

uchwaly sprawie Programu Wspolpracy Miasta Piotrkowaw

Punkt 6
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr VI/76/19 Rady Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie okreslenia zadan 
i podzialu srodkow Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i spolecznej osob niepelnosprawnych na 2019 rok.
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Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaly. Uwag nie 
zgk>szono.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (6-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowaia 
projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaiy Nr VI/76/19 Rady Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie okreslenia zadan i podzialu srodkow 
Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i spolecznej osob niepelnosprawnych na 2019 rok.
Opinia Nr 89/16/19

Punkt 7

Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie oplaty targowej.

Pani Agata Wypych (ZDiUM): W uzasadnieniu do przedlozonego projektu uchwaiy 
Pahstwo radni otrzymali stawki, ktore obowi^zuj^ do chwili obecnej, zaznaczam, 
ze niektore stawki obowi^zuj^ od 2005 roku, inne od 2008 roku i tak jak w zal^czniku 
do uchwaiy s$ podane ceny obecnie obowi^zuj^ce i propozycja zmiany cen. 
Zostala przeprowadzona szczegolowa analiza kosztow i dochodow z tytulu funkcjonowania 
targowisk na terenie miasta, z tych wyliczeh okazalo si$, ze regulacja stawek oplaty targowej 
jest konieczna. Przede wszystkim wzrosly koszty dotycz^ce utrzymania targowisk miejskich. 
Spowodowane jest to wzrostem cen za wywoz odpadow z targowisk. Za kazdy 1m3 odpadow 
komunalnych wzrosnie stawka z 55 zl na 140 zl, a do tej pory papier i tektur$ 
moglismy oddawac, czyli odbierana byla za darmo, a w 2020 b^dziemy musieli za kazdy 1m3 
papieru i tektury placic 70 zl netto, wi$c w 2019 z tytulu wywozu odpadow z targowisk 
miejskich zaplacimy 76.850 zl, a na 2020 musimy juz miec prawie 400.000 zl na ten cel. 
Wzrasta rowniez placa minimalna, wiec wzrost kosztow pracowniczych, wzrost kosztow z 
tytulu ochrony i dozorowania obiektow, wszystko to skutkuje tym, zejednak ta oplata 
targowa musi ulec zmianie i stawki musz^ bye urealnione.

Pan Piotr Gajda: Jezeli by byla selekcja tych odpadow nie byloby problemu, nie bylby 
to koszt, ale zysk. Po drugie sprz^tanie terenow przy targowisku „Ptak'’, zamiast 
administratora, wymaga to uregulowania w porozumieniu z administratorem targowiska. 
Jezeli miasto ma ponosic z tego tytulu dodatkowe koszty w wysokosci 40.000 zl roeznie jest 
to jednak niegospodarnosc.

Pani Krystyna Czechowska Przewodniczjjca Komisji: Czy ZDiUM robil rozeznanie, jesli 
chodzi o sprz^tanie, fumy zewn^trznej zamiast zatrudniac pracownikow?

Pani Agata Wypych (ZDiUM) poinformowala, ze zostala przeprowadzona taka symulacja. 
Obecnie do sprz^tania targowisk zatrudnione s^ trzy osoby na etacie dodatkowo jedna osoba 
w ramach umowy interwencyjnej, wi$c na stale sprz^tajq tarn cztery osoby. 
Symulacja zostala przeprowadzona poprzez rozbicie na poszczegolne targowiska miejskie 
z przeprowadzonej symulacji korzystniejsze jest zatrudnianie osob na etacie niz zlecenie 
sprz^tania firmie zewn^trznej. Symulacja zostala przeprowadzona na przykladzie umowy o 
utrzymaniu porz^dku i czystosci w gminie, gdzie tarn za kazdy 1 m2 sprz^tanego terenu

5



w zaleznosci, czy jest to tylko sprz^tanie poprzez zamiatanie, zbieranie odpadow wchodzi w 
gr$ rowniez odsniezanie, usuwanie sliskosci, itd. L^cznie, jezelibysmy mieli zlecic tak^ 
ustug^ firmie zewn^trznej byloby to 311.912 zi. Natomiast koszty pracownicze czterech osob 
jest to koszt okolo 28.131 zl. Wedlug naszych symulacji bardziej oplaca si$ zatrudniac 
pracownikow - oprocz tego, ze osoby te utrzymuj^ staly porz^dek na targowiskach, mog^ tez 
wykonywac inne prace.

Pan Adam Karzewnik Wiceprezydent Miasta: Na wszystkich targowiskach koszty s^ 
wyzsze niz dochody, chociaz ZDiUM wyliczyl w miar$ dokladnie wszystkie koszty, ale 
koszty bezposrednie, czyli takie, ktore bezposrednio s^ ponoszone, czy tez wydatki zwi^zane 
z utrzymywaniem tych targowisk. Oprocz tego powinno si$ jeszcze doliczyc koszty 
wydzialowe i ogolnozakladowe, kierownik danego wydzialu, czy osoba zatrudniona w tym 
wydziale, ktory si<? zajmuje nie tylko tymi targowiskami, ale innymi rzeczami w ZDiUM 
proporcjonalnie te koszty powinny bye doliczone, jak rowniez dyrektora, ksi^gowej, kasjerki 
itd. Zwrocimy si$ do wlasciciela targowiska przy ul. Dmowskiego o to, zeby targowisko 
zostalo zabezpieczone wyzszym ogrodzeniem, dzi^ki czemu wszystkie lekkie nieczystosci nie 
b^d^ znajdowaly si? poza terenem targowiska. Bye moze koszt sprz^tania odpadnie w caiosci. 
Dysproporcja pomi?dzy dochodami, a kosztami jest bardzo duza, a zmiana tych oplat byla 
ostatnio wprowadzona w 2008, wi?c prosz? o przyj?cie proponowanych przez nas oplat.

Pan Lukasz Janik: Czyli miasto placi za sprz^tanie na ul. Dmowskiego na tym bazarze, czy 
wlasciciel?

Pani Agata Wypych (ZDiUM): Jezeli chodzi o sprz^tanie samego targowiska to oczywiscie 
wlasciciel terenu sprz^ta po handlu, ale sprawa dotyczy sprz^tania ulic przyleglych, tj. ulic: 
Dmowskiego, Armii Krajowej, Zelaznej, Kostromskiej, Sikorskiego, az do Poprzecznej. Po 
zakohczeniu handlu sobotniego i niedzielnego ulice przylegle, gdy wyst?puje wiatr, 
s^ zasmiecone, dlatego te ulice obj?lismy sprz^taniem sobotnio-niedzielnym, co generuje 
dodatkowe koszty.

Pan Lukasz Janik: Czy to 53 ci sami pracownicy. czy to S3 zupelnie inne sluzby?

Pani Agata Wypych (ZDiUM): Jest to w ramach umowy na utrzymanie porz3dku i czystosci 
i ulice, ktore wymienilam mamy wpisane do tej umowy na sprz3tanie w sobot? i niedziel?. 
Sprz3ta to firma ZIOM, ktora wykonuje codzienne sprz3tanie miasta.

Pan Lukasz Janik: Podobno od 2008 roku nie mielismy zmiany ceny. Rok, czy dwa lata 
temu nie bylo zmiany cen, jezeli chodzi 0 te oplaty?

Pani Malgorzata Wojcik (ZDiUM): Rzeczywiscie dwa lata temu byla regulacja dotycz3ca 
funkcjonowania targowisk miejskich ale to polegalo na regulacji regulaminu i takich 
zmianach, ze ul. Cmentarna po remoncie przestala bye targowiskiem miejskim, tarn 
wyznaczono miejsca do prowadzenia handlu. Zgodnie z ustaw3 nie wolno prowadzic handlu 
w miejscach do tego nie wyznaczonych, wi?c Rada Miasta byla obowi3zana takie miejsca 
wyznaczyc na terenie miasta. Nie dotyczylo to stawek oplat.
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W wyniku przeprowadzonego glosowania (6-3-1) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie oplaty targowej.
Opinia Nr 90/16/19

Punkt 8

Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie ustalenia oplaty, oplaty dodatkowej, 
maksymalnej oplaty za wyzywienie oraz warunkow cz^sciowego zwolnienia od 
ponoszonych oplat za pobyt dziecka w Miejskim Zlobku Dziennym w Piotrkowie 
Trybunalskim.
Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaly. Pytan nie 
zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-2) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie ustalenia oplaty, oplaty dodatkowej, maksymalnej oplaty za wyzywienie 
oraz warunkow cz^sciowego zwolnienia od ponoszonych oplat za pobyt dziecka w Miejskim 
Zlobku Dziennym w Piotrkowie Trybunalskim.

Opinia Nr 91/16/19
Punkt 9

Korespondencja kierowana do Komisji.

Nie wplyn^lo do Komisji zadne pismo.

Punkt 10

Sprawy rozne.

Pani Krystyna Czechowska Przewodnicz^ca Komisji poprosila Prezydenta o zareagowanie 
w sprawie budowanej obecnie sciezki rowerowej przy jeziorze Bugaj, gdyz s^ tarn 
niekontrolowane wjazdy i niszczona jest ta sciezka; sytuacj^ mogloby poprawic zwi^kszenie 
cz^stotliwosci patroli Strazy Miejskiej ewentualnie zabezpieczenie wjazdu poprzez 
zamontowanie slupkow.

Na tym protokol zakohczono.

Przewodnicz^ca Komisji

Krystyna Czt

Protokol sporz^dzila:

7 CBeata Szulc
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